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Beste Wielingers,

voor jullie ligt de tweede editie van 2023 van ons clubblad. 
Inmiddels kijken we met trots terug op onze natuurlopen die we weer succesvol
afgerond hebben. Ook de Paasloop was dit jaar weer een succes.
10 juni jl. was onze baanwedstrijd en de Athletics Champs. 
Op 25 juni was het weer de MABELIS ZwemLoop in samenwerking met ZV
Scheldestroom en TC de Zwinstreek. 

Nu komen de zomerloopjes er weer aan. Leuk om naar uit te kijken dus.

Wat betreft de baan is de situatie nog niet veel veranderd ten opzichte van de
vorige uitgave van  ons clubblad. We hebben op dit moment een goedgekeurde
baan. De hoogspringmat is goedgekeurd, mede omdat hier geen heldere
richtlijnen voor zijn. Wij vinden deze enkel nog bruikbaar voor de jongste leden.
Omdat hij niet is afgekeurd, zal deze niet door de gemeente worden vervangen op
korte termijn. We hebben tijdens de algemene ledenvergadering daarom ook
aangekondigd dat we willen onderzoeken of wij als vereniging dit zelf op kunnen
pakken.

Graag zou ik mijn eerste voorwoord ook gebruiken om aandacht te vragen voor
het volgende. Op 17 april jongstleden stond er in de PZC een artikel over het feit
dat het voorbestaan van Zeeuwse sportclubs in gevaar is. Het gaat om 300
sportclubs binnen onze provincie. Voornaamste redenen zijn terugloop van het
aantal leden en het vinden van voldoende vrijwilligers. Ook de financiële situatie
van sommige verenigingen is reden tot zorg.
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Onze financiële situatie en het ledenaantal is iets waar we trots op mogen zijn.
Het vinden van voldoende vrijwilligers daarentegen, is ook voor onze vereniging
de komende periode een uitdaging. We hebben een trouwe groep vrijwilligers die
zich al vele jaren inzetten voor de club. Hierdoor kunnen we heel veel mooie
dingen doen; niet alleen voor onze eigen leden maar ook voor anderen. Het is ook
logisch dat deze vrijwilligers op een bepaald moment stoppen. Wanneer deze
vrijwilligers stoppen, is het heel moeilijk om deze plaatsen terug in te vullen. Veel
vacatures hebben we al jaren openstaan. De komende tijd zullen hier nog meer
vacatures bijkomen. Onze coördinator zomerlopen, wedstrijdsecretaris
uitwedstrijden en voorzitter sponsorcommissie hebben aangegeven de taken in
de loop van dit jaar neer te leggen. 

Ook het bestuur is niet voltallig. Het afgelopen jaar zijn we druk op zoek gegaan
naar nieuwe  bestuurders. Ik ben blij dat Annet Pol-van Staveren ons bestuur
komt versterken. Onze voorzitter heeft zoals u weet aangegeven zich niet
herkiesbaar te stellen. Ik heb het stokje (tijdelijk) overgenomen van Jan totdat we
een nieuwe voorzitter hebben.

Ik wil daarom ook een oproep doen aan al onze leden. Geniet jij net zoals ik en
vele anderen van de leuke en sportieve activiteiten die onze prachtige vereniging
organiseert? Wil jij daar graag een steentje aan bijdragen? Ben jij een denker of
meer een aanpakker? 
Het maakt allemaal niet uit. Alle hulp is welkom. 
Het zou echt ontzettend jammer zijn als we straks activiteiten moeten schrappen.
Wil je meer informatie? Laat het ons gerust weten.

Bovenstaande zegt ook dat we blij moeten zijn met iedereen die zich wil inzetten
om alles te organiseren. Ik wil daarom dit voorwoord ook gebruiken om mijn
waardering en dank uit te spreken aan ieder die een bijdrage levert aan onze
prachtige vereniging. 

Met sportieve groet, mede namens Caroline, Rudie, Ilona en Annet,
Wietse Lips
(waarnemend) voorzitter
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BESTUUR

Voorzitter (waarnemend)
Wietse Lips
voorzitter@avdewielingen.nl

Vice-voorzitter
Rudie Hogervorst
06-51247629
voorzitter@avdewielingen.nl

Penningmeester
Caroline van Tiggelen
06-42246770
penningmeester@avdewielingen.nl

Secretaris
Ilona Lips-de Bie
06-53863826
secretaris@avdewielingen.nl

Algemene bestuursleden
Annet Pol-van Staveren
bestuur@avdewielingen.nl

Kijk voor actuele informatie op
avdewielingen.nl

OVERIGE FUNCTIES

Jurycoördinator
VACANT
tel. 
email:

Wedstrijdsecretariaat thuis
Leny Luteijn 
email: wedsec@avdewielingen.nl

Wedstrijdsecretariaat uit
Anke van der Hooft
tel. 0117 - 45 42 54 /
ahooft@zeelandnet.nl

Trainerscoördinator
VACANT
tel. 
email: 

Coördinator natuurlopen
Toni Luteijn
tel. 0117 - 39 27 47
tluteijn@zeelandnet.nl

Coördinator zomerlopen
Evelien Daelman
tel. 0117 - 45 42 99 /
edaelman@zeelandnet.nl

Voorzitter jeugdcommissie
VACANT
tel. 
email: 

Voorzitter sponsorcommissie
Simon de Feijter
tel. 06 - 57347236
email: spoc@avdewielingen.nl

Webmaster
Steven van de Veire
steven_van_de_veire@hotmail.com

De organisatie
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Leeftijdsindeling (per 01-11-2022,
geldt voor 2023)

Geboren in Naam in NL | België
2016 en later mini pupil 
2015 C pupil              |   microben
2014 B pupil              |   benjamins
2013/2012 A pupil     |   pupillen
2011/2010 D junior |   miniemen
2009/2008 C junior |   kadetten
2007/2006 B junior |   scholieren
2005/2004 A junior |   junioren
2003 en eerder Senior | senioren
1988 en eerder Masters* | veteranen

* voor masters geldt: men wordt
ingedeeld in de klasse waarop men de
aangegeven leeftijd bereikt.

Trainingsdagen en trainingstijden

Mini & C Pupillen
Wendy van de Velde
Maandag 18.30 tot 19.30 uur

Pupillen B
Geeske Hamelink
Maandag 18.30 tot 19.30 uur

Pupillen A1 & A2
Daisy van de Velde en Corinne Haeck
Donderdag 18.45 tot 19.45 uur

Junioren D
Edwin Huigh en Lennart Verheul
Donderdag 19.00 tot 20.00 uur

Junioren C, B en hoger
Lennart Verheul en Marijn de Greef
Maandag 18.45 tot 19.45 uur (junioren C)
Maandag 20.00 tot 21.00 uur (junioren
B en hoger)

Atletiek4fun
VACANT

Loopgroep 1
Sjaak Luteijn en Rudie Hogervorst
Donderdag 19.30 uur

Loopgroep 2
Patrick van Quekelberghe
Dinsdag 19.30 uur

Beide groepen starten in de
winterperiode op zondagmorgen om
10.00 uur in Cadzand-Bad aan de
parking net voorbij hotel Noordzee.

Contactgegevens trainers

Sjaak Luteijn
tel. 0117 - 45 54 07 
 leny_sjaak@kpnplanet.nl

Patrick van Quekelberghe
tel. 0117 - 49 23 45 
 pquekel@zeelandnet.nl

Rudie Hogervorst
tel. 06 - 51 24 76 29
r.hogervorst@zeelandnet.nl

Daisy van de Velde
tel. 06 - 15 67 75 49
daisy_vd_velde@hotmail.com

Edwin Huigh
tel. 06 - 40 02 96 08 
 ehuigh@gmail.com

Geeske Hamelink
tel. 06 - 10 94 25 00 
 geeskeh@hotmail.com

Lennart Verheul
tel. 06 - 29 00 13 37
lithium2005@gmail.com

Marijn de Greef
tel. 06 - 83 14 00 54
marijndg7@outlook.com

Wendy van de Velde
tel. 06 - 46 45 89 18 
wendy93@zeelandnet.nl

Vertrouwenscontactpersonen

Marc van Vlierberghe
runningmarc@hotmail.com
tel. 06 - 13 48 15 87

Jan van de Linde
jvandelinde@zeelandnet.nl
tel. 0117 - 45 37 57

Annemiek Rijnberg
rijnb@planet.nl
tel. 0117 - 46 16 88

Evelien Daelman
evadaelman25@gmail.com
tel. 0117 - 45 42 99
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HALLO IEDEREEN!

Er werd aan mij gevraagd een stukje te schrijven voor het clubblad. De eerste gedachte die bij me
opkwam was: oh help wat moet ik dan schrijven…..! Ik trek graag de hardloopschoenen aan voor
een korte of langere afstand, speel graag saxofoon, tuinier graag maar een stukje schrijven…. uhm
nee dát denk ik niet hoor. Maar afijn ik ben er toch maar eens voor gaan zitten om te kijken of er
toch iets op papier wilde komen.

Zo rond mijn 42e levensjaar ben ik door
mijn toenmalige buurvrouw Christianne
Vermorken gevraagd om eens met haar
mee te gaan hardlopen. 
Dus zo gezegd zo gedaan.

De eerste keer dat ik met haar meeging
dacht ik dat ik er bij neer zou vallen, maar
na een aantal trainingen begon ik het leuk
te vinden en had het hardloopvirus mij te
pakken.
Nu ongeveer 22 jaar later vind ik het nog
steeds leuk en is Christianne nog altijd
een loopmaatje van mij.

Ik mag ook graag meedoen aan de loopjes
van de Wielingen. Zoals ook het 3e
winterloopje 26 februari aan strand Ruig 

met 90 deelnemers waarvan we met 6
dames aan de start stonden voor het korte
rondje. Het was prachtig weer die zondag.

 We liepen een kort pittig stukje door de
duinen, het strand op en dan na de helling
richting finish waar we enthousiast onthaald
werden door speaker Sjaak Luteijn.
Ik was wel een oudje onder de jonkies hoor,
maar dat speelt geen rol gelukkig bij het
lopen omdat je er samen plezier aan beleeft
en hetzelfde doel voor ogen hebt.

Ik hoop nog lang te kunnen genieten van het
lopen en zie jullie graag bij een van de
volgende loopjes.

Sportieve groet,
Jorien.

CLUBBLAD    |    09



CLUBBLAD    |    09

Een buurtzame bank 
is een vertrouwd 
gezicht in de buurt. 
Al 100 jaar.

Fimagro B.V. Fin. Diensten Hoofdplaat-IJzendijke
Nieuwstraat 5
4501 BA OOSTBURG
T (0117) 44 04 02
E amurre@fimagro.nl
I www.fimagro.nl

Markt 5-6
4515 BA IJzendijke
T 0117-30 11 59
E bankzaken@raboutenpartners.nl
I www.raboutenpartners.nl

HOOFDSPONSOR NATUURLOPEN 2022 - 2023



MINI
ROPARUN
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  Op vrijdag 12 mei heb ik samen met 6
andere meiden en een jongen de mini
roparun van Oostburg gelopen. 
De route was 62 km en als je langs een
school kwam mocht je iets eten of
drinken en even uitrusten. We kwamen
langs de scholen van Aardeburg, Eede,
Sluis, Cadzand, Groede podium,
Breskens en  Schoondijke. 

Er waren steeds 5 kinderen aan het
fietsen: 3 kinderen uit ons groepje en 2
begeleiders uit de 4e klas. 

Er was een iemand aan het lopen uit ons
groepje, als diegene moe was wisselde
die met een fietser en als alle fietsers
hadden gelopen exclusief de
begeleiders wisselde alle kinderen met
de kinderen uit de auto en zo ging het
steeds voort. 

Het was leuk om te doen en als het kan
doe ik zeker weer mee!

LYNN
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hotel Orazia aan. Het hotel was op

de 5e verdieping en die was te

bereiken met een gammele lift.

Nog even snel wat eten en hopen

op een wat betere nacht. 

Na een nacht met nauwelijks slaap

werd ik al vroeg wakker. Ik begon

me af te vragen of ik nog wel

moest starten, maar heb toch m’n
startnummer opgehaald. Er stond

een lange wachtrij voor de

marathonbeurs. Er waren best veel

standjes, maar omdat ik me niet al

te fit voelde ben ik snel weer terug

gegaan naar m’n hotel. Aan het

begin van de avond bezocht ik de

marathonmis in de Basilica di

Santa Maria in Montesanto. Mijn

Italiaans was veel te beperkt om

alles te kunnen volgen. Wel een

hostie en de zegen gekregen van

de kardinaal van Rome. Nog even

pastamaaltijd naar binnen gewerkt

en wederom hopen op een wat

betere nacht. 

DE MARATHON VAN ROME:
EEN LIJDENSWEG.

Het plan voor het begin van 2023

was duidelijk. Trainingslopen in

januari en februari, een rustige

marathon in Rome en dan in

Rotterdam weer een keertje onder

de 4 uur. En het begon goed. De

trainingslopen in Oud-Beijerland,

Barendrecht en Maassluis van

tussen de 20 en 30 kilometer gingen

allemaal prima. Ik had veel

vertrouwen voor de marathon van

Rome. Helaas, de donderdag werd

ik zwaar verkouden. 

Na een korte nacht vloog ik vrijdag

met een kop vol snot vanaf Schiphol

naar Rome. Met de trein en de

metro kwam ik laat in de middag bij 

De eerste 2 kilometer gingen prima, ik liep rustig achter de pacer van

4:20 aan. Daarna begon ik al flink te zweten, ondanks dat het maar 15

graden was. Dat was al geen goed teken. Ondanks de vele

monumentale gebouwen in Rome, was de route best saai. Een

hoogtepunt was de passage door Vaticaanstad na een kilometer of 17

met een prachtig zicht op de Sint Pieter. Daarna begon voor mij een

lange lijdensweg. Ik moest het tempo alsmaar verder laten zakken en

rond de 28 kilometer een lange wandelpauze inlassen. Dat werd dan

ook m’n tactiek de rest van de marathon: 2 a 3 kilometer hardlopen en

daarna een kilometertje wandelen. Zo bereikte ik de 35 kilometer en

daar kreeg ik warempel nog een klein opleving. Zo kon ik de passages

langs de Spaanse trappen en Piaza Navona nog hardlopend afleggen.

En door het laatste stuk nog even door te bijten lukte het zelfs nog om

net binnen de 5 uur terug te zijn bij het Colloseum. 

Rond 10 uur viel ik in slaap, om

2 uur werd ik weer wakker en

dat bleef ik tot 6 uur. Geen

koorts, niet hoesten, wel een

zwaar verstopte neus en

redelijk moe. Toch besloten om

voorzichtig te starten en kijken

hoe het zou gaan. De eerste

uitdaging was de start bereiken.

Ik had uitgezocht hoe ik met de

metro bij het Colloseum kon

komen, maar die bleek zo

vroeg op de zondag nog niet te

rijden. Gelukkig kwam ik al vrij

snel wat Italiaanse lopers tegen

die de weg wisten. Na een half

uurtje was ik bij het Colloseum,

tas ingeleverd en in het startvak

gaan staan. Na een

spectaculaire vliegshow met 9

straaljagers met groene, witte

en rode rook werd de marathon

op gang geschoten.
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’s Middags heb ik op eigen

gelegenheid het Pantheon, Piazza

Navona en de Trevi fontein

bezocht.

Dinsdag was het tijd voor een

rondleiding door het Colloseum en

Circus Maximus. De gids wist te

vertellen dat in 1960 de

Olympische marathon daar was

gefinisht, hij wist alleen niet meer

wie de winnaar was. Gelukkig

bevond een voormalig winnaar van

de PZC-marathonquiz zich in zijn

groep en die kon hem vertellen dat

het Abebe Bikila uit Ethiopië was.

Woensdag ben ik ’s ochtends op

audiëntie bij de paus geweest.

Deze wordt wekelijks op het Sint

Pieterplein gehouden. De paus

werd in de pausmobiel

rondgereden en daarna waren er

toespraken in 7 verschillende talen.

Engels en Duits waren prima te

begrijpen, daarna ben ik afgehaakt.

En nee, hij heeft niet bedankt voor

de bloemen. ’s Middags volgde

een rondleiding in het Vaticaans

museum. De Sixtijnse kapel was

best indrukwekkend, helaas was

het veel te druk.

Via een enorm drukke metrorit

kwam ik terug in het hotel. Een kort

slaapje (nu wel!) en op naar het

volgende onderdeel: Lazio Roma –
A.S. Roma in het Olympisch

stadion. Het was me online niet

gelukt om een kaartje te

bemachtigen, maar ter plekke bij de

plaatselijke sigarenzaak had ik wel

succes. De ene kant van het stadion

wel helemaal rood (Roma), de

andere kant was helemaal blauw

(Lazio) en de sfeer was fantastisch.

De wedstrijd zelf was typisch

Italiaans. Na een vroege rode kaart

van Ibanez ging Roma voor het

eigen doel hangen, terwijl Lazio wel

aanviel maar toch nog genoeg

mensen achterin hield om de

counter eruit te halen. Halverwege

de tweede helft scoorde Zaccagni

de 1-0. Hierna besloot Roma toch

ook maar voorzichtig te gaan

aanvallen, maar verder dan een

door de VAR afgekeurde goal

kwamen ze niet. 

Maandag stond er ’s ochtends een

segway-tour op het programma.

Door Covid was het alweer bijna 4

jaar geleden dat ik op zo’n ding had

gestaan, maar ik kon het nog

steeds. De gids kwam uit Iran en

had een paar jaar geleden aan de

Zweedse versie van Idols

meegedaan. 

Donderdag heb ik een bezoek

gebracht aan de Sint Pieter.

Eerst de kerk zelf, daarna nog

via heel veel treden de koepel

beklommen. Doordat er in

Rome geen hoogbouw is, had

je een prachtig uitzicht over de

stad.

Vrijdag vloog ik terug naar

Nederland en kon het herstel

voor Rotterdam beginnen. Ik

ben nog 3 weken verkouden

geweest. De maandag voor

Rotterdam een testloop gedaan

over 15 kilometer. Die viel niet

al te veel tegen, dus besloten

om toch maar weer te starten.

Tot 34 kilometer ging dat prima,

daarna wel een paar dipjes

gehad en ook een tweetal

krampaanvallen in de laatste

kilometer. Uiteindelijk tevreden

gefinisht op de Coolsingel in

4:29. Niet waar ik aan het begin

van het jaar op gehoopt had,

maar op dat moment het

maximaal haalbare. 

Steven van de Veire.
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Bestuursleden
G e z o c h t

Onze mooie vereniging kan mede dankzij de vele leden en 
 vrijwilligers tal van evenementen organiseren. Voor het bestuur

zijn nog een paar plaatsen beschikbaar voor nieuwe leden.
 

Heb jij een warm hart voor de vereniging en wil jij je graag meer
inzetten?

Aarzel dan niet langer en neem contact op met één van onze
bestuursleden. Zij kunnen je informeren wat het inhoudt om lid

te zijn van het bestuur!
 

Op pagina 6 van dit clubblad vind je alle contactgegevens.



Ooit had A.V.  de Wielingen een rondebord.
Hierop konden de atleten zien hoeveel rondes
zij  nog dienden te lopen. Het schijnt dat dit
rondebord is omgevallen ti jdens een
Elderschanscross en niet meer te repareren was.
De jaren erna hebben we ons ti jdens
baanwedstri jden beholpen met een roestig
scorebord van de tafeltennis en een kapotte bel
die ook nog eens kwijt  is  geraakt.  

Als ik weer eens een weekend in Oostburg ben,
breng ik op zondagmiddag graag een bezoek
aan de thuiswedstri jden van Oostburg 1 .  Ti jdens
een recent bezoek,  viel  het mij  op dat ze daar
een prachtig stevig scorebord hebben. Op dat
scorebord zat een sticker van Merrelaar
Metaalbewerking BV. Dat is het bedri jf  van mijn
oud-buurjongen Michel Merrelaar.  Die
repareerde als jongetje van 4 al  zelf  z ’n f iets en
is in de loop der jaren uitgegroeid tot de
handigste man van Oostburg en omstreken.

M’n vader en ik hebben contact opgenomen met
Michel en hij  zag het wel zitten om voor A.V.  de
Wielingen een rondebord in elkaar te zetten. Via
Tamminga werden 2 cassettes met ci j fers
geregeld en Michel vond op marktplaats nog
een mooie bel .  Nadat het laswerk klaar was,
heeft m’n vader het hele gevaarte geschilderd in
de loods bij  Michel .  

18
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Het rondebord

Op 8 juni is  het bord aan A.V.  de Wielingen
overhandigd en ti jdens de baanwedstri jd op 10
juni is  het voor het eerst gebruikt.  Maxime Rijk
van Gonzalez Running Team is de eerste atleet
voor wie de bel heeft geluid.

Op de website van Tamminga kwam ik een
rondebord tegen voor bijna 700 euro.  Michel
ziet dit  rondebord als sponsoring van A.V.  de
Wielingen en hoefde er geen geld voor te
hebben. Bij  deze wil  ik Michel nogmaals
bedanken en ik weet zeker dat we de komende
jaren nog veel plezier van ons rondebord zullen
hebben.

Steven van de Veire.  
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Diana  Kolmeijer

O ja, het was op 12 maart bij de

Zeemeeuw. Ik weet nog dat ik heel laat

aankwam. Ik zag iedereen al inlopen en ik

kwam nog maar de steile helling op ….. op

het gemakje. Ik was ervan overtuigd dat

de start om kwart voor elf was, dus alle

tijd…… of toch niet?

Net tijd genoeg om me gereed te maken

en………zonder even in te lopen :

START…..om half 11 dus….

NATUURLOOP
Toen ik 18 april een mail ontving van

Monique Rootsaert of ik een stukje

wilde schrijven over de vierde

Natuurloop, moest ik al nadenken,

waar dat ook al weer was……is dat erg

of is dat gewoon ouder worden……het

laatste waarschijnlijk….. Afijn, even

nadenken.

Rechts en links hoorde ik dat het HEET

was, dus ben ik in T-shirt vertrokken,

wat eigenlijk helemaal niet zo mijn ding is.

Achteraf wel een heel goed advies

geweest, ik heb super lekker gelopen.

Het parcours was zeer gevarieerd: over de

duinen ( met achterwind ) en door

het losse zand (tegenwind ) wat me nog

eens deed terugdenken aan de HM

van dit jaar.

Blijft altijd een verrassing, in de

natuur lopen. Dat maakt het ook

leuk. Lopen doe ik voor mijn plezier

en ga niet echt voor een bepaalde

tijd of snelheid.

Als ik lekker gelopen heb, vind ik

het allemaal prima. Naderhand nog

lekker nageklets in de Zeemeeuw

met een lekker bakje koffie, terwijl

de trotse prijswinnaars hun bekers

in ontvangst genomen

hebben.

Altijd weer een geweldige start

van de zondag, zo’n Natuurloop.

En als die er niet is, hebben we

natuurlijk onze loopgroep bij Sjaak

en Rudy aan het strand.

Begin mei mogen we weer al onze

energie verzamelen en onze

beste beentjes voor zetten op de

maandagavond training in

Breskens, wat betekent dat de

zomer er aan komt!
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PAASLOOP
BRESKENS

Afzien is het dan, al is dat ook maar

relatief: intussen passeer je publiek

waaronder veel oud-atleten. De één is

moeten stoppen met sporten vanwege

hartproblemen, de volgende vanwege

kanker, ééntje verderop vanwege een

heupoperatie. En even achter me loopt

mijn eeuwige concurrent die herstellende

is van kanker. En ik maar klagen dat ik de

jeugd niet meer kan bijhouden.

Intussen waren er 2 ronden voorbij en was

ik nog geen meter dichter bij de koploper

gekomen. Dan maar alles of niets:

versnellen op de zware stukken. Dat hielp.

Bij de boot was ik bij de koploper. Even

herstellen op het vlakke was er niet bij, hij

had haast. 

Net voor het strand kreeg ik nog een

duimpje van een atleet die enkele dagen

geleden zijn vrouw had moeten begraven,

kanker. Duimpje terug, Respect. Op het

strand kon ik mijn concurrent lossen, een

triatleet met veel conditie. Maar toch zag

hij nog kans om op het vals plat terug te

komen. Werd het toch nog sprinten, iets

wat ik echt niet kan. Hij blijkbaar ook niet

meer. Zo won ik de wedstrijd voor mijn

deur en mocht met de

bloemen/paaseieren naar huis.

ebben al gelopen in hagel en sneeuw,

maar ook in de eerste hitte van het jaar.

Dit jaar was het wat frisjes net voor een

regenbui, ideaal loopweer dus.

Het parcours was wat aangepast omdat er

veel zand weggeslagen was bij de

stormen. Hierdoor hadden we aan de boot

wel een extra vlak stuk, ideaal om even op

adem te komen na al dat klimmen en

strand.

Bij de start viel het op dat veel

belangstelling was voor de middenafstand,

2 ronden, zelf ging ik voor de langste

afstand. Na een halve ronde was de

kopgroep met 8 man nog best groot. Maar

op het vlakke stuk bij de boot viel het uit

elkaar. Zeker op het strand werden de

verschillen groter. Bij het keerpunt na het

strand lag ik op de 5e plek, 100 meter

achter Marnix Scheele (onthoud die naam

voor de toekomst) en een toerist die ook 3

ronden liep. Moest ik nog serieus aan de

bak om dat gat dicht te lopen. Verstand op

nul en blik op oneindig dan maar.

e paasloop in Breskens is

intussen al een klassieker

geworden. Omdat Pasen

elk jaar weer op een ander

tijdstip valt is het

afwachten wat voor weer

je te wachten staat. We h

D
ERIK CAPPON
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CLUBCLUB
KAMPIOENKAMPIOEN

SCHAPSCHAP

AV DE WIELINGEN PRESENTEERT

SAVE THE DATE!

30 SEPTEMBERUNTIL

Atletiekbaan, Oostburg

Als bestuur zouden wij het leuk vinden om deze
dag af te sluiten met een gezamenlijke activiteit.

Op dit moment zijn we nog druk aan het
brainstormen hoe we dit gaan invullen, maar houd

sowieso onze socials in de gaten voor meer
informatie!
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ZWEMLOOP

1E ZOMERLOOP

4E ZOMERLOOP

5E ZOMERLOOP

6E ZOMERLOOP

7E ZOMERLOOP

DWARS DOOR DE ZWINGEUL

CLUBKAMPIOENSCHAP

1E NATUURLOOP

ELDERSCHANSCROSS

JULES UNLIMITED

2E NATUURLOOP

2E ZOMERLOOP

3E ZOMERLOOP

KALENDER 2023

KIJK VOOR MEER INFORMATIE OP
WWW.AVDEWIELINGEN.NL

25 JUN OOSTBURG

11 JUL BOULEVARDLOOP IJZENDIJKE

18 JUL SINT KRUIS

25 JUL NIEUWVLIET

1 AUG RETRANCHEMENT

8 AUG GROEDE

 15 AUG CADZAND-BAD

 22 AUG ZUIDZANDE

3 SEP

30 SEP
OOSTBURG

19 NOV STRANDPAVILJOEN DE ZEEMEEUW

 25 NOV AARDENBURG

17 DEC BRESKENS

31 DEC SYLVERSTERCROSS

STRANDPAVILJOEN DE ZEEMEEUW
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Op 16 april liepen wij onze eerste marathon,
WAT EEN ERVARING! 

Bij Mike begon het te kriebelen om eens een
marathon te lopen. Even later ging Dorien ook
overstag. De planning was meedoen in Berlijn,
maar dat was een loting en wat doe je als er maar
één van de twee wordt uitgeloot. Tsjah dan baalt
de ander, dus toen kwam de beslissing al snel,
opgeven voor de mooiste van Nederland ‘NN
Marathon Rotterdam,  

We hadden ons ingeschreven en dan ga je eens
nadenken hoe moeten we hier eigenlijk voor
trainen. Eens googlen maar daar lees je zoveel
verschillende verhalen, dat was geen optie. Maar
wie kan er nou beter een schema maken dan onze
eigen trainer Sjaak. Wat waren we daar blij mee
en ook hij was heel enthousiast.

#demooiste

De trainingen begonnen kort en op het gemakje
maar al snel werden de kilometers verder en
verder. Helaas raakte Dorien tussentijds
geblesseerd aan haar knie waardoor het schema
wat aangepast moest worden. Vele bezoekjes aan
Marc van Waes deden wonderen. Het was
spannend want Mike kreeg ook wat
mankementjes. Maar opgeven is geen optie. Hoe
dan ook gaan we van start. De laatste weken van
de voorbereiding gingen goed maar waren wel
erg zwaar en ver. Hoe moeten we dit ooit halen,
42,195 km. Bij Mike zat 33 km in benen en bij
Dorien 32. Nog 10 km te gaan, hoe moesten we
dat ooit doen. Ervaren marathonlopers Wietse en
Ilona zeiden dat kunnen jullie makkelijk na al die
trainingen. Nou we geloven erin en gaan ervoor. 

Zondag 16 april, rond 8 uur aangekomen bij de
parking Kralingse bos. We stappen de metro in en
de spanning begint te stijgen. Wat een mensen.
We gaan op zoek naar de locatie voor ons
startnummer, het was helaas slecht aangegeven.
Ons startnummer in handen en hup naar de
tassen afgifte weer een eindje verder op. 

Daar spelden we ons startnummer op en maken
we nog even een foto met het bewijs dat we echt
gaan starten. De tijd begint te dringen. Snel naar
onze startwaves. Deze stonden helaas niet goed 
 aangegeven waardoor Mike zijn startwave had
gemist, frustratie stijgt. Maar gelukkig kon je in
elke latere startwave starten. Dus hij snel naar
voren en hij ging van start. We wensten elkaar
succes en tot hopelijk bij de finish. Wat ontzettend
spannend. 

We vertrokken over de Eramusbrug, wat een
mensen. Elke 5 km was er een drankpost en
moesten we drinken en na ongeveer 7 km een
gelletje. Dan moest het goedkomen. 
Mike had wel wat moeite met het juiste tempo te
vinden omdat het zo druk was en hij in het
verkeerde vak was gestart. Dorien vertrok wat
snel, maar ze had een lekker tempo. Het ging wel
elke 5 km iets langzamer, maar het ging goed.
Onderweg werden we aangemoedigd door heel
veel mensen, maar ook door de neefjes en het
nichtje,
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 wat was dat ontzettend gaaf, weer een
boost om verder gegaan. En Paul van de
Veire zag Dorien ook nog onderweg, heel
leuk. 

Vanaf km punt 25 km werd het zwaar
voor Dorien, maar we konden gaan
aftellen. Op een scherm werden we
aangemoedigd door Sjaak en onze
vriendengroep, wat was dat geweldig.
Mike kreeg het bij 38 km wat zwaar. Maar
na de aanmoediging op het scherm van
Sjaak kreeg hij weer wat energie, de
vriendengroep had hij helaas niet gezien. 

De finish was in zicht, nog een rondje
Kralingse bos en toen weer de bewoonde
wereld in. Het leek wel of we in de Tour
de France beland waren. Rijen dik
mensen en een klein padje om doorheen
te lopen en wat een aanmoedigingen,
echt opgeven was geen optie hoe zwaar
het ook werd. De laatste bocht, de finish
was in zicht. De laatste meters en yesss
we hebben de finish gehaald. Beiden zeer
tevreden met het eindresultaat en een
mooie medaille.

 Alleen Mike baalde dat hij 43.88 km had op
zijn horloge. 
Nog even met de familie wat drinken en dan
de tassen weer ophalen. Onze medaille werd
ook gegraveerd en we maakten nog wat
foto’s als bewijs.

Wat een ervaring, het was zo gaaf! 
We hebben afgezien, maar ook enorm
genoten. 
De dagen erna hebben we wel behoorlijk
spierpijn gehad, maar dat was het allemaal
meer dan waard. 
Inmiddels hebben we een mooi aandenken
aan de marathon. 
En smaakt dit naar meer? Voor Mike zeker
wel, hij denkt na over de marathon van
Zeeuws-Vlaanderen. Dorien is blij met de
ervaring en voor haar hoeft het niet zo nodig
meer, maar zegt nooit nooit. 
Mocht je ooit twijfelen over een marathon,
gewoon doen! 
Bedankt iedereen voor jullie support. 

Sportieve groet, Mike & Dorien. 

30   |   CLUBBLAD



CLUBBLAD    |    31




